
Det er ikke Regjeringen og Norges oppgave å utvikle teknologi og 
virksomhet i utlandet!

Det er uforståelig at norskeide Equinor har aktiviteter (investeringsprosjekter) i 
utlandet. 
Equinor burde holde seg til nasjonal aktivitet knyttet til oljen og gass slik 
Statoil gjorde. 
Equinors internasjonale aktiviteter betales av nasjonale inntekter som burde gå 
til samfunnet i sin helhet.. 
Energi er en nasjonal ressurs som bør tjene nasjon og folk. Det gjør man bl.a. 
med billigst mulige produkter fra oljen, drivstoff, vannkraft, med mere. 

Energi er en ressurs og ikke en vare i Norge. 
Energiloven gjorde også strøm til en vare i Norge. Det har ikke virket som det 
burde. Lovene bør gjøres om. 

Energiproduksjon i Norge bør ligge under Staten som produsent og leverandør., 
til kostpris. Det tjener samfunnet og fellesskapet best. 
Ved en eventuell eksport av energi blir energien å betrakte som en vare som 
selges til høyest oppnåelige pris.
Dvs. eksport skal bare skje når energien, oljen, gassen og vannkraften ikke kan 
benyttes internt.

Energien skal kun benyttes til virksomhet som i sin tur skal skape inntekter til 
driften av fellesskapet, inntekter til befolkningen. 
Uten energi stopper samfunnet opp, med billigst mulig energi da fungerer alt 
optimalt.

Bruk av energi som ikke gir en verdiøkning / økt avkastning og som slik bidrar 
til et unødvendig forbruk og økt behov for å produsere mer energi, bør opphøre 
straks. Eks. elektrifisering av Melkøya. Det er ikke ubegrenset tilgang til energi 
i Norge. 

Dette vil nok falle tungt for aktører i energimarkedet. 
Mens politikerne burde kaste seg over oppgaven.
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